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O singură firmă a depus oferta 
financiară pentru serviciile de 
reabilitare a spațiilor verzi din orașul 
Târgu Frumos. Contractul are o 
valoare de 1.600.718 lei, fără TVA 

 
Pe data de 20 mai 2024, Primăria Târgu Fru-

mos a publicat procedura de licitație pentru con-
tractarea serviciilor privind realizarea lucrărilor 
de reabilitare a spațiilor verzi, aleilor pietonale, 
circulațiilor auto și parcării din zona străzii Ștefan 
cel Mare și Sfânt și aleii Petru Rareș. 

O firmă din Iași  
vrea contractul de reabilitare  
a spațiilor verzi din Târgu Frumos 
Potrivit informațiilor publicate pe platforma 

Sistemului Electronic de Achiziții Publice (SEAP), 
doar firma ieșeană Flonitrem SRL, administrată 
de Neculai Florea, a depus oferta financiară la 
procedura de licitație publicată de Primăria Târgu 
Frumos. Contractul valorează 1.600.718 lei, fără 
TVA, și are ca obiectiv „Reabilitare spații verzi, alei 
pietonale, circulații auto și parcare în zona dintre 
străzile Ștefan cel Mare și Sfânt și aleea Petru 
Rareș”. 

„Categoria de lucrări propuse prin prezenta 
documentație: Reabilitarea aleilor pietonale exis-
tente, alei realizate din beton simplu și aflate într-
o stare de degradare vizibilă. Acestea vor fi 

reabilitate prin montarea unui strat de pietriș tip 
mărgăritar. Grosimea pavelelor va fi de 4 centi-
metri. Reabilitarea unor zone destinate parcajului, 
aflate într-o stare de degradare vizibilă. Reabili-
tarea se va realiza prin decopertarea zonelor de-
gradate. Trotuarele perimetral blocurilor din zona 
studiată se află într-o stare de degradare vizibilă. 
Această degradare este datorată vechimii trotua-
rului cât și a expunerii la fenomenele naturale pre-
cum precipitații, fenomenul de îngheț-dezgheț. 
Aceste fenomene au dus la degradare și la dislo-
carea pe alocuri a trotuarelor. Se impune reabili-
tarea acestora atât pentru imaginea de ansamblu 
a zonei studiate cât și pentru a asigura protecție 
a clădirilor împotriva infiltrării de ape meteorice”, 
se arată în caietul de sarcini al procedurii de lici-
tație. 

Trei firme vor contractul  
de extindere a rețelei  
de apă și canalizare din Comarna 
Potrivit informațiilor publicate pe platforma 

Sistemului Electronic de Achiziții Publice, con-
tractul de proiectare și execuție a lucrărilor de ex-
tindere apă și canalizare din comuna Comarna are 
o valoare de 10.940.367,6 lei, fără TVA. Trei oferte 
financiare au fost depuse în cadrul procedurii, una 
de asocierea Europartener SRL – lider, alături de 
Alrosel Project, a doua de asocierea Constructii 
Hidrotehnice SA – lider, împreună cu SC Prof Con 
Invest, SC Proiect – Construct Regiunea Transil-

vania și Aghemir Company, iar cea de-a treia 
ofertă a fost depusă de asocierea Bahm Con-
structii Civile și Industriale – lider, alături de Infra 
Proiect, Tehnimarket, Pro-Activ Consulting SRL și 
ABC-Con International SRL. Este important de 
știut faptul că proiectul este finanțat prin Progra-
mul Național de Redresare și Reziliență (PNRR), 
iar contractul de lucrări are clauză suspensivă. 

„Clauză suspensivă. Procedura de atribuire a 
contractului de achiziție publică este inițiată sub 
incidența prezentei clauze suspensive, în sensul 
că încheierea contractului de achiziție publică 
este condiționată de alocarea creditelor bugetare 
cu această destinație, semnarea contractului fă-
cându-se de respectarea dispozițiilor referitoare 
la angajarea cheltuielilor din bugetele care intră 
sub incidența legislației privind finanțele publice. 
Având în vedere dispozițiile legii 98/2016 privind 
achizițiile publice și H.G. nr. 395/2016, cu modifi-
cările și completările ulterioare, Autoritatea Con-
tractantă precizează că va încheia contractul cu 
ofertantul declarat câștigător numai în măsura în 
care fondurile necesare achiziției vor fi asigurate 
prin alocarea creditelor bugetare cu această des-
tinație”, se arată în documentele publicate.  

Firma ieșeană Flonitrem SRL, administrată de 
Neculai Florea, a depus oferta financiară la pro-
cedura de licitație publicată de Primăria Târgu 
Frumos. Contractul prevede reabilitarea spațiilor 
verzi din oraș.  

Alexandra MAISNER

O firmă din Iași vrea contractul de reabilitare 
a spațiilor verzi din Târgu Frumos. Proiectul 
are o valoare de peste 1,6 milioane de lei
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Licitația privind construirea unui 
centru de zi pentru consiliere și 
sprijin în comuna Miroslovești  
a fost anulată  

 
Primăria din localitate a publicat procedura de 

licitaţie pe platforma Sistemului Electronic de 
Achiziţii Publice (SEAP) pe data de 17 mai 2024. 
Firmele interesate au avut posibilitatea să depună 
ofertele financiare până luni, 3 iunie 2024.  

Primăria comunei Miroslovești  
a anulat licitația pentru  
construirea unui centru de zi  
Potrivit informațiilor publicate pe platforma 

Sistemului Electronic de Achiziții Publice, nicio 
firmă nu a fost interesată de contractul cu o va-
loare de 1.600.884 de lei, fără TVA. Proiectul avea 
ca obiectiv „Construire centru de zi pentru consi-
liere şi sprijin pentru părinţi şi copii, în comuna 
Mirosloveşti, judeţul Iaşi”. Astfel, procedura de li-
citație a fost anulată.  

„Această procedură a fost anulată automat 
deoarece la data limită de depunere ofertă nu au 
existat ofertanți care au depus oferta”, se arată 
pe SEAP.  

Proiectul prevedea construirea unui centru de 
zi cu regim de înălțime parter, având o suprafață 
construită de 216,95 metri pătrați.  

„Prin proiect se propune construcția unui cen-
tru de zi cu regim de înălțime parter (P) având o 
suprafață construita de 216,95 metri pătraţi. Clă-
direa este structurată pe un nivel suprateran cu 
un acoperiș de tip șarpanta. La nivelul parterului 

clădirea este structurată astfel încât să răspundă 
exigenţelor funcțiunii şi cuprinde: o sala multifun-
cțională, un cabinet de consiliere, o sală de mese 
cu chicinetă, un birou şi grupuri sanitare pentru 
utilizatorii clădirii. Proiectarea clădirii a avut în ve-
dere respectarea NP-051/2012, Normativ privind 
adaptarea clădirilor civile spațiului urban la ne-
voile individuale ale persoanelor cu handicap. 
Construcția își propune să dea a identitate vizuală 
aparte zonei, cu respect şi grijă faţă de proprie-
tățile învecinate şi mediul înconjurător. Infras-
tructura este de tipul fundații continue sub ziduri 
cu talpă şi elevație din beton armat, cu secțiunea 
tălpii de 80×40 centimetri si secțiunea elevației 
de 185×35 centimetri. Toate fundațiile sunt con-
ectate prin bare de armătură, așadar se reco-
mandă o atenție sporită la etapizarea turnării 
betonului şi la prezenţa obligatorie a mustăților 
de conectare dintre elemente, între diferite faze 
de turnare a betonului. Suprastructura va avea un 
sistem structural alcătuit din zidărie din blocuri 
ceramice confinata cu stâlpișori şi centuri din 
beton armat”, se arată în documentele publicate 
pe SEAP. 

Și Primăria Golăiești  
a anulat licitația pentru reabilitarea  
și extinderea școlii din localitate 
Primăria din Golăiești a anulat procedura de 

licitație din cauza faptului că a fost lansată pre-
matur, fără ca proiectul să primească fonduri. 

„A fost lansată prematur alocării fondurilor 
bugetare”, se arată pe SEAP. Astfel, Școala Pri-
mară Grădinari nu va mai fi reabilitată și extinsă. 

Clădirea are un regim de înălțime parter și a fost 
construită în jurul anilor 1960. Contractul avea o 
valoare de 1.116.637,79 lei, fără TVA. 

„Clădirea analizată este o construcție cu 
regim de înălțime parter, edificată în jurul anilor 
1960, ce respectă majoritatea caracteristicilor 
construcțiilor construite în aceeași perioadă res-
pectiv volumetrie, deschideri, materiale folosite 
la construire. Construcția are suprafața con-
struita de 132 mp grupând mai multe încăperi cu 
funcțiunea de spații pentru învățământ. Structura 
de rezistență a construcției este reprezentată de 
pereți portanți realizați din zidărie de chirpici, 
consolidați cu tencuieli armate. La nivelul zidăriei 
pereților se observă fisuri ale tencuielilor, în spe-
cial pe zonele unde se observă infiltrații de apa 
precum și acolo unde nu există trotuare de pro-
tecție. Se apreciază că starea tehnica a zidăriei 
ca fiind nesatisfăcătoare, mai ales daca se ține 
cont de faptul că acest tip de zidărie nu este re-
glementat din punct de vedere tehnic. Fundațiile 
clădirii sunt de tip continuu sub ziduri și sunt rea-
lizate din zidărie de piatră. Adâncimea de fundare 
este sub adâncimea de îngheț a amplasamentului, 
în stratul vegetal, impunându-se lucrări de subzi-
dire la nivelul fundațiilor existente. La nivelul fun-
dațiilor clădirii existente se constată fisuri sau 
tasări diferențiate ale acestora”, este precizat în 
caietul de sarcini al procedurii. 

Primăria comunei Miroslovești a anulat licita-
ția privind construirea unui centru de zi pentru 
consiliere. Nicio firmă nu a fost interesată de con-
tract.  

Alexandra MAISNER

Primăria comunei Miroslovești a anulat licitația 
privind construirea unui centru de zi pentru 
consiliere. Proiectul valora peste 1,6 milioane de lei
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Un echipaj de pompieri a intervenit 
de îndată în Piața Unirii, pentru a 
salva o pisică aflată la etajul al doilea 
al unui bloc. Animăluțul mieuna 
disperat pentru că a rămas blocat, 
iar trecătorii au aplaudat 
intervenția pompierilor 

 
Totul s-a întâmplat în noaptea zilei de miercuri 

spre joi, în jurul orei 01:00, la un bloc din stația de 
tramvai Piața Unirii. O pisică a rămas blocată la 
etajul doi și nu avea cum să coboare sau să intre 
în clădire. La fața locului, a fost chemat un echipaj 
de pompieri, iar animăluțul a fost salvat. 

Un echipaj de pompieri  
a salvat o pisică în Piața Unirii 
Un cetățean care a trecut prin zonă a auzit 

mieunatul disperat al unei pisici. Animăluțul era 
blocat la etajul al doilea al blocului din stația Piața 
Unirii. Văzând că pisica nu poate să coboare, ie-

șeanul a sunat la pompieri. Totul s-a terminat cu 
bine, iar animalul a fost preluat de un pompier. Pi-
sica a putut apoi să plece liniștită pe stradă, iar 
oamenii au aplaudat intervenția. Astfel de cazuri 
au loc aproape zilnic în municipiul Iași. În ultima 
săptămână, pompierii au salvat o pisică blocată 
într-un copac pe strada Costache Negri, iar o altă 
felină a rămas imobilizată într-un canal pe strada 
Anastasie Panu. Desigur că pompierii sunt solici-
tați și la alte intervenții pentru salvarea animale-
lor, precum cai, vaci, câini. 

„Noi intervenim de fiecare dată când suntem 
solicitați. Au fost tot felul de intervenții de salvare 
de animale. Au fost situații în care a trebuit să sal-
văm cai, vaci, câini, tot felul de animale. Nu a fost 
vreodată cazul să fie vreun animal agresiv”, a pre-
cizat Ionuț Grădinaru, inspector șef ISU Iași. 

ISU Iași a avut zeci  
de intervenții în ultimele zile 
Într-un interval de 24 de ore, echipajele de la 

ISU intervin la zeci de cazuri. Pentru cele mai 

multe este necesar un echipaj SMURD, pentru 
acordarea primului ajutor. O altă situație des în-
tâlnită în această perioadă este asanarea minuției 
rămase neexplodate. Chiar la construcția Spita-
lului Regional de Urgență din Iași a fost descope-
rită o bombă, model rusesc. 

„Misiune de asanare a muniției rămase neex-
plodate sau nedezactivate din cel de-Al Doilea 
Război Mondial, găsită în municipiul Iași, pe strada 
Moara de Vânt, locație lucrări la Spital Regional, 
ca urmare a lucrărilor. La locul solicitării, a acțio-
nat echipa pirotehnică din cadrul Detașamentului 
2 de Pompieri Iași. În urma asanării, a fost ridi-
cată, transportată în condiții de siguranță, în ve-
derea distrugerii, o bombă exploziv sudată 
FAB-100, de proveniență rusească”, au transmis 
reprezentanții ISU Iași. 

Echipajul de pompieri a terminat cu bine mi-
siunea de salvare din Piața Unirii, iar pisica a fost 
în siguranță. 

Petronel ȘTEFAN

Intervenție ISU, la un bloc din Piața 
Unirii! Toată lumea s-a oprit să vadă 
echipajul de pompieri în acțiune
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Terenurile de sport ale 
școlilor din Iași vor putea fi 
folosite în weekend și în 
vacanțe. Unitățile de 
învățământ trebuie să 
permită accesul tuturor 
copiilor, elevilor şi tinerilor 
la bazele sportive 
exterioare, conform 
regulamentelor interne 

 
Primăria Municipiului Iași, In-

spectoratul Școlar Județean Iași și 
50 de unități de învățământ preuni-
versitar au încheiat un protocol care 
reglementează posibilitatea utilizării 
terenurilor de sport ale unităților de 
învățământ preuniversitar din muni-
cipiu atât pe durata vacanțelor șco-
lare, cât și în zilele de sâmbătă și 
duminică, pe tot parcursul anului. 

Terenurile de sport ale 
școlilor din Iași vor 
putea fi folosite în  
weekend și în vacanțe 
Potrivit protocolului încheiat 

între municipalitate, Inspectoratul 
Județean Școlar și 50 de unități de 
învățământ preuniversitar, primăria 

va trebui să faciliteze accesul la ba-
zele sportive date în administrare 
unităților de învățământ preuniver-
sitar, cu acordul conducerii aces-
tora, și să asigure finanțare pentru 
buna funcţionare.  

Inspectoratul Școlar Județean 
trebuie să promoveze şi să reco-
mande unităţilor de învăţământ asu-
marea acestui acord, sprijinindu-le 
în adaptarea propriilor regulamente 
interne la legislația în vigoare. Șco-
lile trebuie să permită accesul tutu-
ror copiilor, elevilor şi tinerilor la 
bazele sportive exterioare, conform 
regulamentelor interne, și să asigure 
împreună cu autorităţile locale des-
făşurarea activităţilor sportive în 
condiţii optime.  

Totodată, primăria va încheia 
acorduri cu diverse organizații negu-
vernamentale, precum AS Natura, 
astfel încât voluntarii acestora să 
asigure asistență și coordonare în 
diverse activități sportive pentru 
grupurile de copii și tineri care vor 
folosi terenurile de sport. Nu în cele 
din urmă, Poliția Locală va asigura, 
în funcție de personalul disponibil, 
paza și ordinea la terenurile sportive 
în timpul utilizării acestora. 

„Este un demers absolut necesar 
întrucât infrastructura dedicată ac-
tivităților sportive din unitățile de 
învățământ din municipiul Iași s-a 
îmbunătățit semnificativ în ultimii 
ani, iar această resursă foarte valo-
roasă trebuie să fie utilizată de cei 
cărora le este destinată, în primul 
rând, de către elevii noștri. Iașul este 
primul municipiu din țară care regle-
mentează această facilitate oferită 
de lege, punând la dispoziția elevilor 
și tinerilor terenurile de sport ale 
unităților de învățământ”, a declarat 
Luciana Antoci, inspectorul școlar 
general al Inspectoratului Școlar Ju-
dețean Iași. 

Școala „Otilia Cazimir”  
din Iași va avea  
o nouă sală de sport  
Ordinul de începere a serviciilor 

pentru realizarea proiectului tehnic 
și altor documente necesare con-
struirii unei săli de sport moderne la 
Școala Gimnazială „Otilia Cazimir” din 
Iași a fost semnat pe 15 mai 2024. 
Documentația va fi realizată, în patru 
luni, de SC Protess Consulting SRL 
pentru o sumă de 168.000 de lei, fără 
TVA. După finalizarea planului, mu-

nicipalitatea va supune indicatorii 
tehnico-economici atenției și votului 
Consiliului Local, va aloca fonduri și 
va căuta un constructor pentru 
această investiție. 

În această perioadă, primăria 
construiește cinci săli de sport noi, 
în valoare totală de circa 23 de mi-
lioane de lei, respectiv 5,6 milioane 
de euro, la Școala Gimnazială „Ge-
orge Coșbuc”, Școala Gimnazială 
„Alexandru Vlahuță”, Școala Gimna-
zială „Nicolae Iorga”, Școala Gimna-
zială „Titu Maiorescu” (investiție 
derulată prin unitatea de învă-
țământ) și Centrul Multifuncțional Ci-
coarei – Centrul Municipal pentru 
Educație și Sport. Pe lângă Școala 
Gimnazială „Otilia Cazimir”, intenția 
conducerii primăriei este de a con-
strui o sală nouă de sport la Școala 
Gimnazială „Gh. I. Brătianu”.  

Terenurile de sport ale școlilor 
din Iași vor putea fi folosite în wee-
kend și în vacanțe. Unitățile de învă-
țământ trebuie să permită accesul 
tuturor copiilor. Primăria Iași a sem-
nat un protocol de colaborare cu ISJ 
și 50 de unități școlare din oraș.  

Ștefana Șovea

Terenurile de sport ale școlilor din Iași vor putea fi 
folosite în weekend și în vacanțe. Unitățile de 
învățământ trebuie să permită accesul tuturor copiilor 
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Echipa Centrului de Inovare și 
Transfer Tehnologic pentru Manage-
mentul vârstnicului și îmbătrânirii 
sănătoase – CITT MAVIS din cadrul 
Universității de Medicină și Farmacie 
„Grigore T. Popa” (UMF) din Iași s-a 
calificat, pentru al doilea an conse-
cutiv, în marea finală a competiției 
studențești internaționale pentru 
realizarea unei inimi artificiale - 
„Heart Hackaton”. Evenimentul va 
avea loc în Ustunomiya, Japonia, pe 
12 noiembrie 2024.  

Studenții de la UMF Iași 
care  au realizat o inimă 
artificială au ajuns, 
pentru al doilea an 
consecutiv,  
în marea finală  
„Heart Hackaton” 
Performanță deosebită pentru 

echipa centrului MAVIS din cadrul 
UMF Iași. Aceasta s-a calificat, pen-
tru al doilea an consecutiv, în marea 
finală a competiției studențești in-
ternaționale pentru realizarea unei 

inimi artificiale - „Heart Hackaton”, 
eveniment ce are loc în data de 12 
noiembrie 2024 în Ustunomiya, Ja-
ponia.  

Anul trecut, în cadrul finalei care 
s-a desfășurat la Dallas, echipa de la 
UMF Iași a primit „Premiul pentru cea 
mai avansată inimă artificială”. 

Aceasta este alcătuită din apro-
ximativ 30 de studenți de la toate 
programele de studii de la Faculta-
tea de Bioinginerie Medicală și de la 
Facultatea de Medicină din Iași, co-
ordonați de drd. Alexandru Pleșo-

ianu.  
„Este o poveste mai lungă și nu 

ai cum să ajungi aici, în top, fără să 
muncești. Povestea asta are zece 
ani și anul trecut a fost prima ieșire 
publică în care am profitat de ocazie, 
când s-a organizat primul concurs 
de dezvoltare a unei inimi artificiale 
pentru studenți. O mână de studenți 
de la Universitatea de Medicină au 
format o echipă care a mers în Ame-
rica și a prezentat rezultatele aces-
tei munci. Noi am făcut să pară că 
este o magie de două săptămâni, dar 

Studenții de la UMF Iași care au realizat 
o inimă artificială au ajuns, pentru al 
doilea an consecutiv, în marea finală 
„Heart Hackaton”. Concursul are loc în 
Japonia: „Am făcut îmbunătățiri”
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de fapt este o înșiruire de eforturi. 
Noi am continuat dezvoltarea inimii 
artificiale, deci nu este ceva ce s-a 
terminat, este o cursă lungă. Am 
îmbunătățit partea de componente 
externe și sistemul de alimentare 
fără fir al inimii, dar am optimizat și 
celelalte sisteme”, declară drd. Ale-
xandru Pleșoianu.  

Inima artificială MAVIS a 
primit numeroase premii și 
în România 
Studenții care au contribuit 

semnificativ la dezvoltarea proiec-
tului în anul 2024 sunt Ana-Maria 
Bunduc – Bioinginerie Medicală, 
master, an II, Vlad Onceanu - Bioin-
ginerie Medicală, master, an II, Al-

berto Bacusca – Medicină, docto-
rand, Gabriella Focsaneanu – Farma-
cie, an III, Andreea Popovici - 
Bioinginerie Medicală, an I, Otilia Pin-
tilii - Bioinginerie Medicală, an III, Da-
niel Sau - Bioinginerie Medicală, an 
III, Robert Gatman - Bioinginerie Me-
dicală, an III.  

Inima artificială MAVIS a primit 
numeroase premii și în România: „In-

ovația medicală a anului” la Roma-
nian HealthCare Awards, „Premiu de 
excelență” în cadrul Galei Cercetării 
românești, locul I la concursul „Game 
of Science – România”, dar și în stră-
inătate: yESAO Exchange Award 
2024 și IQVIA – „Leadership in heal-
thcare”. 

Ștefana ȘOVEA
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Dr. Ciprian Rezuș, șeful Clinicii de Medicină In-
ternă III din cadrul Spitalului Clinic Județean de 
Urgență „Sf. Spiridon” Iași, a avut, în anul 2023, 
patru joburi, dintre care trei la stat. Toate acestea 
i-au adus medicului venituri uriașe.   

Dr. Ciprian Rezuș, șef de clinică la 
Spitalul Clinic Județean de Urgență  
„Sf. Spiridon” Iași, a avut, în anul 
trecut, venituri din patru surse  
În anul ce tocmai a trecut, dr. Ciprian Rezuș a 

obținut, conform declarației de avere, venituri de 
339.528 de lei. Medicul a încasat 128.518 lei de la 
Spitalul Clinic Județean de Urgență „Sf. Spiridon” 
Iași, acolo unde este șef de clinică. Dr. Ciprian 
Rezuș este și cadru didactic în cadrul Universității 
de Medicină și Farmacie „Grigore T. Popa” Iași, de 
unde în anul ce tocmai a trecut a încasat salarii în 
valoare de 171.144 de lei. Veniturile medicului au 

fost completate de cei 33.918 lei obținuți de la un 
cabinet privat, precum și ce cei 5.984 de lei de la 
UMF Iași, în calitate de expert științific 2. Venituri 
la fel de importante a încasat și soția medicului, 
prof. dr. Elena Rezuș, șef Secția Clinică Reumato-
logie I din cadrul Spitalului Clinic de Recuperare 
Iași. Prof. dr. Elena Rezuș a încasat 144.313 lei 
pentru activitatea medicală prestată în cadrul 
Spitalului Clinic de Recuperare Iași, 164.460 de lei 
pentru activitatea didactică de la UMF Iași, 33.918 
lei de la un cabinet privat, la care se adaugă încă 
514 lei pentru activitatea de mentorat din cadrul 
UMF Iași.  

Ce avere dețin soții Rezuș  
Deși soții Rezuș au multiple surse de venit, 

dețin un apartament cu o suprafață de 95.28 
metri pătrați, cumpărat în anul 2011, și un imobil 
de 21.60 metri pătrați, care a intrat în proprietatea 

celor doi soți în 2019. Dr. Ciprian Rezuș și dr. Elena 
Rezuș dețin și un autoturism marca BMW. În ceea 
ce privește conturile şi depozitele bancare, fon-
durile de investiţii, formele echivalente de econo-
misire şi investire, trebuie specificat că medicul 
de la Spitalul Clinic Județean de Urgență „Sf. Spi-
ridon” Iași deține patru conturi în lei, de 77.953 de 
lei, 209 lei, 150.812 lei, respectiv 151.330 de lei. 
Conform declarației de avere, medicul are cont 
USD de 22.662 și unul de 85.000 de euro. Medicii 
Rezuș au și trei credite. Cel mai recent dintre ele, 
în valoare de 60.000 de lei, a fost contractat în 
2020 și este scadent în 2024. Familia Rezuș a mai 
contractat un credit de 45.000 de lei în anul 2018, 
scadent în 2028. Dr. Ciprian Rezuș, de la Spitalul 
„Sf. Spiridon” Iași, mai are de achitat și un credit 
de 7.098 de lei, contractat în anul 2005 și scadent 
în 2025. 

Codruța ȘOROAGĂ

Acest medic are patru joburi, dintre 
care trei la stat! Dr. Ciprian Rezuș, de 
la Spitalul „Sf. Spiridon”, a obținut, în 
anul 2023, venituri uriașe
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A fost publicată lista persoanelor 
care vor alege membrii din comisiile 
de specialitate ale Comisiei Națio-
nale de Atestare a Titlurilor, Diplo-
melor și Certificatelor Universitare 
(CNATDCU). Printre aceștia se nu-
mără și 13 profesori universitari din 
Iași, dar și prof. univ. dr. Liviu George 
Maha, rectorul Universității „Alexan-
dru Ioan Cuza” din Iași.  

Iată cine sunt cei 14 
profesori universitari  
din Iași care vor alege 
membrii CNATDCU 
A fost publicată lista finală a per-

soanelor care vor alege membrii din 
comisiile de specialitate ale CNAT-
DCU, mandatul 2024-2028. Printre 
aceștia se numără și 14 profesori 
universitari din Iași, patru de la Uni-
versitatea „Alexandru Ioan Cuza” 
(UAIC) din Iași, cinci de la Universita-
tea Tehnică „Gheorghe Asachi” (TU-
IASI) din Iași, doi de la Universitatea 

pentru Științele Vieții „Ion Ionescu 
de la Brad” (USV) din Iași, doi de la 
Universitatea de Medicină și Farma-
cie „Grigore T. Popa” (UMF) din Iași și 
unu de la Universitatea Națională de 
Arte „George Enescu” (UNAGE) din 
Iași.  

Lista membrilor de la UAIC Iași: 
prof. univ. dr. Liviu George Maha, 
rectorul UAIC, membru în Comitetul 
de selecție pentru Comisia de Științe 
economice și administrarea aface-
rilor, prof. univ. dr. Ovidiu Gabriel 
Iancu, membru raportor în Comitetul 
de selecție pentru Comisia de Ştii-
nţele pământului, prof. univ. dr. Ioan 
Alexandru Tofan, membru în Comite-
tul de selecție pentru Comisia de Fi-
losofie, pr. prof. dr. Ion Vicovan, 
membru în Comitetul de selecție 
pentru Comisia de Teologie.  

Membrii de la TUIASI: șef lucr. dr. 
ing. Ionuț-Ovidiu Toma, membru în 
Comitetul de selecție pentru Comi-
sia de Inginerie civilă și manage-
mentul lucrărilor publice, șef lucr. dr. 

ing. Oana-Mihaela Banu, membru în 
Comitetul de selecție pentru Comi-
sia de Inginerie civilă și manage-
mentul lucrărilor publice, conf. univ. 
dr. ing. Bogdan Istrate, membru în 
Comitetul de selecție pentru Comi-
sia de Ingineria și știința materiale-
lor, prof. univ. dr. ing. Viorel Goanță, 
membru în Comitetul de selecție 
pentru Comisia de Inginerie meca-
nică, mecatronică și robotică și in-
ginerie genistică și de armament, 
prof. dr. ing. Carmen Teodosiu, 
membru în Comitetul de selecție 
pentru Comisia de Ingineria mediu-
lui.  

Membrii comitetelor de 
selecție nu vor face parte 
din comisiile  
de specialitate ale CNATDCU 
Membrii de la USV Iași: prof. dr. 

Ioan Tenu, membru în Comitetul de 
selecție pentru Comisia de Ingineria 
resurselor vegetale și animale, conf. 

univ. dr. Sorin Aurelian Pașca, mem-
bru în Comitetul de selecție pentru 
Comisia de Medicină veterinară.  

Membrii de la UMF Iași: prof. 
univ. dr. Ionuț Luchian, membru ra-
portor în Comitetul de selecție pen-
tru Comisia de Medicină dentară, 
prof. univ. dr. Anca Miron, membru în 
Comitetul de selecție pentru Comi-
sia de Farmacie. De la UNAGE Iași, 
conf. univ. dr. Cristian Ungureanu 
este membru în Comitetul de selec-
ție pentru Comisia de Arte vizuale.  

Pentru fiecare comisie de spe-
cialitate a CNATDCU există un comi-
tet de selecție, format din 3-5 
personalități de prestigiu academic 
și științific, cultural și moral, recu-
noscute pe plan național sau inter-
național, conform anunțului 
Ministerului Educației. Membrii co-
mitetelor de selecție nu vor face 
parte din comisiile de specialitate 
ale CNATDCU în mandatul 2024- 
2028. 

Ștefana ȘOVEA

Lista selectă a universitarilor din Iași care 
au un rol important în unul dintre cele 
mai controversate subiecte din educație
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Zeci de elevi de la Școala Strunga au fost puși 
în pericol de moarte din cauza unor sendvișuri pe 
care le-au consumat în pauza de masă. Acestea 
le-au fost servite în cadrul programului „Masa Să-
nătoasă”. Toți cei 16 elevi care au prezentat sim-
ptome de toxiinfecție alimentară au ajuns în 
cursul zilei de joi, 6 iunie 2024, la Spitalul Clinic de 
Boli Infecțioase „Sf. Parascheva” Iași.  

16 elevi de la Școala Strunga 
au prezentat simptome de  
toxiinfecție alimentară imediat  
după pauza de masă  
Gheorghe Sarafinceanu, directorul Școlii Gim-

naziale Strunga, a precizat că este pentru prima 
dată când există astfel de probleme în cadrul uni-
tății de învățământ. Acesta a transmis că elevii 
din mai multe clase au prezentat simptome de to-
xiinfecție alimentară în jurul orei 12.00, după ce au 
primit sendvișurile din cadrul programului „Masa 
Sănătoasă”.   

„Elevii au primit astăzi sendvișuri cu pulpă de-
zosată și salată de varză. Masa li se servește în 
pauza mare, iar pe la 11.00-12.00, mai mulți dintre 
ei au început să se simtă rău, aveau mâncărimi și 
stări de vomă, acum nu știm dacă asta s-a întâm-
plat din cauza sendvișurilor sau pentru că ei își 
mai cumpără diverse produse de la chioșcuri. Nu 
erau în stare gravă, puteau să se miște. Din cele 
patru locații din comună, doar la Școala Strunga 
au fost probleme, am chemat medicul de familie, 
i-a văzut. Eu nu pot să-mi dau cu părerea ce au 
pățit ei, din cauză că nu sunt medic, asta o să sta-
bilească medicii. Noi, în fiecare zi, o masă o păs-
trăm la frigider, în condiții optime, pentru că în 
astfel de cazuri să se poată lua probe. Sunt copii 
și de clasa a V-a, a VI-a, a VII-a și sunt și câțiva de 
clasa a IV-a. Masa caldă este asigurată de o firmă 
din Târgu Frumos, nu știu cum se numește, că 
acum nu sunt la școală. Este prima dată când se 
întâmplă acest lucru, copiii nu s-au mai plâns de 
mâncarea primită. Unul dintre părinții elevilor era 
foarte revoltat de situație”, a declarat Gheorghe 
Sarafinceanu, directorul Școlii Gimnaziale 
Strunga.   

Programul „Masa Sănătoasă” este 
implementat de Primăria Strunga  
„Proiectul este implementat de UAT. Modul în 

care se aplică proiectul este decis la nivel local, 
în funcție de infrastructură. Caietul de sarcini al 
furnizorului produselor alimentare este stabilit de 
UAT”, au transmis reprezentanții Inspectoratului 
Școlar Iași.  

Autoritățile locale păreau mai preocupate de 
campania electorală decât de starea elevilor.  

„Am auzit și eu că niște copilași se simt rău, 
dar mai multe nu știu nici eu, deoarece sunt în 
campanie, sunt plecat pe teren”, a declarat Ioan 
Agafiței, viceprimarul comunei Strunga.  

Reporterii BZI au încercat să ia legătura și cu 
Sorin Lazăr, primarul comunei Strunga, dar 
acesta nu a răspuns apelurilor.  

Firma care a livrat sendvișurile  
caută explicații: „Noi bănuim  
că au mâncat și ei altceva” 
Reprezentanții firmei Consumcoop, care asi-

gură „Masa Sănătoasă” elevilor din Strunga, susțin 
că în cursul zilei de joi, 6 iunie 2024, au livrat peste 
400 de porții de mâncare și nu-și explică de ce nu 
au avut probleme de sănătate toți. Mai mult, re-
prezentanții societății cred că elevii care au pre-
zentat simptome de intoxicație alimentară au 
consumat alte alimente alterate.  

„Lucrez la această firmă. Să știți că nu sunt 13 
copii, ci doar 5, toți sunt din aceeași clasă, iar noi 
am dat mâncare astăzi la 400 și ceva de copii, 
aceeași mâncare, cum de doar 5 au aceste sim-
ptome. La Strunga, au primit masă vreo 300 de 
copii, cum de doar 5 se simt rău. Noi avem pro-
bleme alimentare, sunt probe și la Strunga, și la 
noi la unitate. Au primit un sendvișuri cu o pulpă 
de pui și salată de varză, iar salata de varză au 
făcut-o combinată cu varză roșie și albă, iar cu-
loarea salatei a ieșit altfel și ei au zis că e stricată. 
Avem probe alimentare, așa prevede caietul de 
sarcini. Noi avem carne proaspătă, o luăm de la o 
firmă din zonă, ca să nu avem probleme. Au primit 
aceeași carne și copiii de la creșă, iar aceia sunt 
mici, de ce ei nu se simt rău. Noi bănuim că au 
mâncat și ei altceva. Noi ne temem să nu fie o 
chestie politică, pentru că sunt alegerile acum”, 
au transmis reprezentanții firmei Consumcoop.  

Firma Consumcoop a fost înființată în anul 
2005 și este administrată de Dumitru Gavrilescu, 
Lăcrămioara Lucaci și Nicoleta Gorgos.  

Elevii de la Școala Strunga au ajuns  
la Spitalul Clinic de Boli Infecțioase 
Toți cei 16 elevi au ajuns la Spitalul Clinic de 

Boli Infecțioase „Sf. Parascheva” Iași.  
„În dispeceratul integrat a ajuns un apel pen-

tru câțiva copii de la Școala Strunga, cu manifes-
tări digestive, după ce au mâncat alimente 
comune în cadrul școlii. Manifestările erau de tip 
greață, vărsături, scaune modificate. Au fost di-
rijate primele ambulanțe cu medic de la Serviciul 
de Ambulanță Județean, coordonarea fiind asigu-
rată de către SAJ. Pentru că numărul solicitărilor 
a crescut la 16, fiind vorba enterocolită acută, po-
sibil o boală infecțioasă care a dus la aceste ma-
nifestări în comunitatea de copii școlari, am decis 
trimiterea mașinii de victime multiple, care să 
preia mai mulți copii, poate prelua și 8 copii, dacă 
va fi nevoie, știm că 7 sunt deja în drum spre Iași. 
Dacă se constată că sunt modificate stările vitale, 
atunci medicul SMURD va decide câți copii vor fi 
preluați de alte ambulanțe. Sperăm să fie un epi-
sod de scurtă durată și intensitate. Copiii vor fi 

aduși la Spitalul de Boli Infecțioase Iași pentru in-
vestigații, diagnostic și tratament de speciali-
tate”, a transmis prof. dr. Diana Cimpoeșu, 
coordonator UPU-SMURD Iași. 

Toți elevii ajunși la Spitalul Clinic de Boli Infec-
țioase „Sf. Parascheva” Iași sunt în stare stabilă, 
niciunul nu ridică probleme deosebite.   

„Astăzi, s-a petrecut un eveniment nedorit de 
nimeni. Concret, s-au adresat și au necesitat in-
ternare un număr de 7 pacienți pediatrici (până în 
momentul de față), urmează să mai beneficieze 
de supraveghere încă un număr de 7 copii. În mo-
mentul prezentării în cadrul triajului spitalului, pa-
cienții prezenți nu au necesitat consult 
multidisciplinar (monitorizare ATI) și speram nici 
să nu fie nevoie. Copiii sunt, în momentul actual, 
stabili din punct de vedere hemodinamic și respi-
rator, nu prezintă suferințe acute”, au precizat re-
prezentanții Spitalului Clinic de Boli Infecțioase 
„Sf. Parascheva” Iași. 

Direcția de Sănătate Publică Iași desfășoară, 
în acest moment, o anchetă epidemiologică, pen-
tru a stabili cu exactitate de ce 16 elevi au prezen-
tat simptome de toxiinfecție alimentară. 

„În cazul intoxicațiilor de la Școala Strunga, Di-
recția de Sănătate Publică Iași a declanșat o an-
chetă epidemiologică. Rezultatele primei etape 
sunt următoarele: 14 elevi au prezentat probleme 
digestive (grețuri, vărsături) și alergice; 5 elevi au 
ajuns în momentul de față la Spitalul de Boli In-
fecțioase din Iași, urmând ca restul de 9 elevi să 
fie transportați în cel mai scurt timp. Elevii au 
ajuns la cabinetul medicului de familie, care a so-
licitat intervenția ambulanțelor. O parte dintre 
aceștia prezentau forme mai ușoare. Ancheta epi-
demiologică va continua. Mai multe amănunte se 
vor oferi în perioada următoare și după ce se vor 
afla rezultatele de la laboratorul care va prelucra 
probele prelevate de la elevi. În funcție de rezul-
tatele controlului, Direcția de Sănătate Publică 
Iași va lua măsurile corespunzătoare”, au transmis 
reprezentații DSP Iași, în după-amiaza zilei de 6 
iunie 2024, legat de cazul elevilor de la Școala 
Strunga, care au prezentat simptome de toxiin-
fecție alimentară.  

Codruța ȘOROAGĂ

Zeci de elevi de la Școala Strunga, în pericol de moarte din cauza 
unor sendvișuri! „Masa Sănătoasă” i-a băgat pe copii în spital: „Am 
combinat varză albă și roșie pentru salată, iar ei au zis că e stricată”
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Cătălin Dumitrache, tânărul care a 
murit în accidentul rutier de la 
Popricani, ar fi mers pe o roată 
înainte de impact. Acesta circula cu 
mult peste 100 de kilometri pe oră și 
nu a avut nicio șansă în urma 
impactului. Polițiștii au deschis un 
dosar penal și trebuie să stabilească 
modul în care s-a produs accidentul 

 
Cătălin Dumitrache, tânărul care a murit în 

cumplitul accident de la Popricani, ar fi circulat 
cu viteză excesivă. Mai mult decât atât, bărbatul 
ar fi mers pe o singură roată înainte de impact. 
Cătălin Ezu, așa cum era cunoscut printre prie-
teni, avea experiență și știa cum să controleze 
motoarele pe două roți. Totuși, într-o fracțiune de 
secundă, avea să piardă controlul. Miercuri seară, 
mai multe apeluri la numărul unic de urgențe 112 
aveau să anunțe tragedia. La Vulturi, au ajuns mai 
multe echipaje medicale. Medicii l-au găsit pe mo-
tociclist în stop cardio-respirator. Au început ime-

diat manevrele de resuscitare, dar, din păcate, 
după aproximativ 50 de minute, au fost nevoiți să 
declare decesul. 

Cătălin, motociclistul mort  
la Popricani, mergea  
pe o roată înainte de impact 
Polițiștii prezenți la fața locului au deschis un 

dosar penal pentru a stabili cum s-a petrecut 
totul.  

„În seara zilei de 05 iunie a.c., în jurul orei 
20:35, polițiștii au fost sesizați, prin apel 112, cu 
privire la faptul că pe DE 583, în afara localității 
Vulturi, spre Sculeni, a avut loc un accident rutier 
soldat cu victime omenești. Din primele cercetări 
efectuate de polițiști a rezultat faptul că un bărbat 
de 33 de ani, în timp ce conducea o motocicletă, 
ar fi pierdut controlul asupra direcției de mers, in-
trând în coliziune cu o bornă kilometrică, ulterior 
ricoșând într-un copac. Cadrele medicale sosite 
la fața locului au procedat la efectuarea manevre-
lor de resuscitare, ulterior fiind constatat decesul 
bărbatului. În cauză, a fost întocmit dosar penal 

sub aspectul săvârșirii infracțiunii de ucidere din 
culpă”, au transmis reprezentanții Inspectoratului 
de Poliție Județean Iași. 

S-a filmat la câteva sute  
de metri de locul tragediei 
Pe rețelele de socializare, Cătălin Ezu era ur-

mărit de sute de persoane. Acesta posta periodic 
filmulețe în timp ce se afla pe motocicletă. Chiar 
pe drumul unde și-a pierdut viața, a realizat mai 
multe videoclipuri. În unele dintre acestea mergea 
pe o roată. Corpul neînsuflețit al tânărului a fost 
transportat la Institutul de Medicină Legală Iași 
pentru efectuarea necropsiei. Ieri, rudele lui Că-
tălin i-au luat trupul și l-au dus la Brăila, acolo 
unde va fi înmormântat. Trebuie precizat faptul 
că, indiferent de experiența pe care unii motoci-
cliști o au, orice manevră greșită le poate aduce 
sfârșitului. Din primăvară și până acum, mai mulți 
motocicliști și-au pierdut viața în cumplite acci-
dente. Cătălin, motociclistul mort la Popricani, va 
fi înmormântat sâmbătă, probabil.  

Lucian SAVA

Filmul tragediei! Cătălin, motociclistul 
mort la Popricani, mergea pe o roată 
înainte de impact. Ar fi avut mult 
peste 100 de kilometri pe oră
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Pe ultima sută de metri înainte de 
alegerile locale și europarlamentare, 
au apărut și mârșăviile politice la 
Primăria Rediu. Pentru eliminarea 
contracandidaților a fost folosită 
inteligența artificială  

 
Recent, în spațiul public, a apărut un video 

care îl incriminează pe candidatul independent la 
Primăria Rediu, Liviu Dobre. Acesta susține că 
totul este o minciună, iar contracandidații au rea-
lizat un fals la final de campanie electorală, folo-
sindu-se de vocea lui pentru a-l discredita. 

Mârșăvii politice la Primăria Rediu!  
Au început să folosească  
inteligența artificială  
pentru a elimina contracandidații 
Liviu Dobre a fost șocat atunci când a văzut 

că în spațiul public a fost postat un video cu vocea 
lui și care îl incriminează. Acesta a transmis că 
totul a fost pus la cale de contracandidații la Pri-
măria Rediu din cauză că stă bine în sondaje. Mai 
mult decât atât, Liviu Dobre a precizat că în ultima 
perioadă a descoperit mai multe conturi false 
care au distribuit postarea. Acesta a făcut plân-
gere la poliție. 

„Un videoclip trucat, realizat prin inteligență 
artificială, a fost publicat pe rețelele de sociali-
zare. În ultima perioadă, am observat o creștere 
a activității conturilor false pe diverse grupuri de 
social media. Aceste conturi sunt folosite pentru 
a răspândi informații false și pentru a denigra 
candidații legitimi. Mai mult decât atât, am aflat 
că pagina de social media a unui alt candidat a 
fost spartă, iar acum este folosită pentru a răs-
pândi mesaje denigratoare la adresa mea și a 
campaniei mele. Aceste acțiuni nu numai că sunt 
nedrepte, dar subminează și integritatea proce-
sului democratic. Am luat măsuri legale și am 
făcut sesizări la poliție, având cunoștință despre 
o parte dintre persoanele care se află în spatele 
acestor conturi false și atacuri cibernetice”, a 
spus Liviu Dobre. 

Familia lui Liviu Dobre se  
simte urmărită și amenințată 
Inclusiv soția lui Liviu Dobre, Elena Dobre, a 

transmis că în ultimele zile se simte urmărită și 
amenințată. 

„În ultimele zile, am simțit o stare accentuată 
de temere și am avut impresia că sunt urmărită 
și primesc amenințări în mod direct și indirect. 
Această situație îmi provoacă o mare neliniște și 
afectează profund liniștea familiei noastre. Cred 
că astfel de acțiuni nu ar trebui să aibă loc într-o 

societate democratică, unde libertatea de expri-
mare și dreptul la a candida pentru funcții publice 
ar trebui să fie garantate și respectate pentru toți 
cetățenii. Fac apel la autoritățile competente să 
investigheze cu promptitudine aceste incidente 
și să ia măsurile necesare pentru a asigura secu-
ritatea mea și a familiei mele. De asemenea, rog 
pe toți cei implicați în procesul electoral să își 
desfășoare activitățile cu respect și responsabi-
litate, fără a recurge la intimidări sau amenințări”, 
a spus Elena Dobre.  

Contul de pe rețelele  
de socializare al viceprimarului  
Ștefan Paraschiv a fost spart 
Videoclipul apărut pe rețelele de socializare a 

fost distribuit de pe pagina personală a vicepri-
marului Ștefan Paraschiv, însă acesta susține că 
nu mai are acces la profil pentru că i-a fost furat. 

„Eu, sincer, am și uitat de acest cont după 
cum se vede din postări, din 2020, nu am mai fo-
losit acel cont și se poate observa asta pentru că 
nu a mai fost publicat nimic. Am făcut plângere 
penală la poliție pentru acces ilegal la un sistem 
informatic, plângere penală cu ordonanță prezi-
dențială, cu tot ce trebuie. Am făcut o adresă și 
pe pagina rețelei de socializare, dar deocamdată 
nu am niciun răspuns. Nu eu am publicat acel 
video. Eu nu mai am acces la acea pagină de so-
cializare”, a transmis Ștefan Paraschiv, vicepri-
marul comunei Rediu.  

În videoclipul publicat pe rețelele de sociali-
zare se aude vocea lui Liviu Dobre care discută cu 
un bărbat despre un teren. Din înregistrare se 

înțelege faptul că oricine vrea un teren în comună 
trebuie să primească acceptul lui Liviu Dobre, ac-
tual consilier local și candidat independent la Pri-
măria Rediu, după ce plătește o șpagă.  

„Alte terenuri nu ai mai găsit? În comună, aici, 
trebuie să rămână terenurile la noi. Simplu! Dar 
ce crezi, că eu sunt fraier? Eu mă iau în ședință 
cu toată lumea, iau foc. Sunt în p**ă cu toți și să 
vină altul să facă lucruri aici? Ia, pune-te tu în 
locul meu. Vii la mine mai întâi. Că așa e normal, 
să văd despre ce e vorba. Mănânci și tu, nu-i nor-
mal? Că nu am nimic, e normal să câștigi și tu. 
Nimic nu e gratis în România, înțelegi? Dar întâi vii 
la mine. Că eu dacă văd un teren de aici că scapă 
și vine altul din altă parte. Cum să vină altul? Să 
facă altul p**a mare? Dar eu mă zbat în Rediu ca 
să facă altul? Dar eu am băgat zeci de mii de euro 
ca să intru acolo, nu? Și cheltuieli și alea, și alea. 
De ce? Ca să mă zbat cu toată lumea să fie bine și 
eu ce să fac? Mănâncă tu și eu să beau apă? Știu 
terenul ăla. Ăla a fost la mine, la mine a fost în 
63.000 de euro. A fost la mine primul ăla, terenul. 
Ai capac, e normal, trebuie să câștigi. Noi suntem 
oameni de afaceri. Mă irită când s-a băgat peste 
mine. Păi, tu crezi că eu, dacă știam că cineva s-
a băgat, crezi că nu face plata”, spune Liviu Dobre 
în videoclipul trucat.   

Mârșăvii la Primăria Rediu, înainte de alegerile 
locale și europarlamentare. S-a ajuns la folosirea 
inteligenței artificiale pentru eliminarea contra-
candidaților. Liviu Dobre s-a trezit cu un videoclip 
realizat de inteligența artificială, în care i-a fost 
folosită vocea.  

Alexandra MAISNER

Mârșăvii politice la Primăria Rediu! S-a 
ajuns la folosirea inteligenței artificiale 
pentru eliminarea contracandidaților
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Iulian Spiridon este tânărul din Iași 
care a făcut un gest impresionant în 
satul Bohotin, comuna Răducăneni. 
Casele oamenilor au fost distruse  
de grindină, acoperișurile fiind  
pline de găuri 

 
Marți, 4 iunie 2024, în zona comunei Răducă-

neni, a fost prognozat cod portocaliu de ploi. Din 
păcate, furtuna a fost mult mai gravă decât se aș-
teptau oamenii. A plouat torențial timp de o oră, 
iar grindina a ajuns la mărimea unei mingi de 
tenis. Astfel, sute de case și bunuri au fost dis-
truse. 

Iulian a făcut un gest  
impresionant într-un sat din Iași 
Cel mai grav a fost afectat satul Bohotin, unde 

grindina a găurit acoperișurile caselor, a distrus 
plantele din grădini și a spart geamurile mașinilor. 
Mulți dintre cei păgubiți sunt bătrâni sau persoane 
care nu pot să investească pentru un acoperiș 
nou. Din cauza găurilor, atunci când plouă, toată 
apa ajunge în case. Iulian Spiridon este un tânăr 
din Răducăneni, care a văzut prin ce necaz trec 
oamenii și a decis să le dea o mână de ajutor.  

„Marți (4 iunie - n.r.), în zona comunei Răducă-
neni, a fost o furtună cum nu am mai văzut de 
mult timp. Eu locuiesc în Răducăneni și am văzut 
cum grindina a distrus tot. Toată lumea a fost 
afectată de acest dezastru, însă unii mai mult 
decât credeam. Grindina mi-a distrus, efectiv, 
parbrizul de la mașină. A doua zi, m-a sunat o rudă 

din satul Bohotin să trec pe la ea să o ajut, deoa-
rece acoperișul casei a fost găurit. Am zis că 
merg să-l ajut, că nu prea avea cine. Când am 
ajuns în Bohotin, atunci am realizat cât de grav a 
fost. Efectiv, imaginea a avut un mare impact asu-
pra mea, nu am putut să trec cu vederea. Era un 
bătrân de 86 de ani, urcat pe acoperiș, că avea az-
bestul spart. A acoperit el găurile cum a putut, că 
nu avea cine să-l ajute. La o altă casă, era o bă-
trână care se uita fără speranță la acoperișul 
casei, care era găurit”, povestește Iulian Spiridon. 

Tânărul a rămas șocat de ce a văzut prin sat 
și a început să strângă bani pentru a ajuta la re-
parații. Oamenii deja donează, iar acum urmează 
să repare acoperișul casei unei bătrâne. Băiatul 
de 26 de ani face acest lucru gratis, doar pentru 
a ajuta. 

„Atunci am văzut că în jur de 80 la sută din 
case au fost afectate, iar cei care aveau tablă, 
țiglă sau azbest aveau acoperișurile găurite. În 
mare parte, sunt bătrâni sau familii care nu au o 
situație financiară prea bună. Atunci mi-am zis că 
trebuie să fac ceva pentru oamenii aceștia, că la 
următoarea ploaie se vor trezi cu apa în casă. Am 
făcut o postare pe Facebook, iar eu am pus 300 
de lei de la mine pentru început, iar oamenii din 
comunitate au început să mai facă donații. Chiar 
acum trebuie să îmi trimită cineva 1.500 de lei, să 
facem lemnăria la casa unei bătrâne. Cineva din 
satul Roșu a văzut postarea mea, este vorba des-
pre o familie care are un copil mic ce are o boală 
rară. Ei aveau o mașină pe care o foloseau să îl 
ducă pe cel mic la tratament de 3-4 ori pe săptă-
mână. Le-am dat 200 de lei din cei 300 ca să își 

poată repara parbrizul mașinii, să poată ajunge în 
Iași”, a mai spus Iulian. 

Tânărul are nevoie de ajutor 
Deja a reușit să strângă 1.500 de lei din donații 

și speră că oamenii se vor mobiliza și vor oferi 
câte puțin. După ce va cumpăra materialele pen-
tru reparații, Iulian va merge cu ele ca să îi ajute 
pe oameni. 

„Eu sunt asistent social, lucrez la o asociație 
de 2 ani, însă am deja 5 ani de experiență în do-
meniu. Am făcut și voluntariat timp de 6 ani, deci 
sunt obișnuit cu astfel de cazuri. Lucrez în Iași, la 
o asociație și fac naveta de la Răducăneni. De-
ocamdată, strângem banii pentru oamenii care au 
nevoie, iar după ce reușim să cumpărăm materia-
lele, vom merge la oameni acasă să le ducem și 
să îi ajutăm să-și repare locuințele. Așteptăm și 
voluntari să ne ajute la reparat, deoarece nu pot 
face totul singur. Am vorbit și cu preotul din Bo-
hotin să mă ajute, deoarece cunoaște mai bine 
lumea din sat. Este un cont pe care l-am făcut pu-
blic, unde așteptăm donații. Sunt oameni care, 
dacă nu îi ajută nimeni, nu au ce face. Noi vom 
cumpăra direct materiale, beneficiarii nu vor 
primi banii efectiv”, a încheiat Iulian Spiridon. 

Cei care vor să dea o mână de ajutor pot dona 
în contul RO41CECEIS2130RON1027803, cu preci-
zarea că sunt pentru casele afectate de grindină. 

Iulian a făcut un gest impresionant pe care l-
a apreciat toată comunitatea din satul Bohotin, 
Iași. 

Petronel ȘTEFAN

Gest impresionant din partea unui tânăr! Iată cum a 
procedat Iulian după ce furtuna a făcut ravagii într-un 
sat din Iași: „Un bătrân de 86 de ani era urcat pe acoperiș”
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SERVICII MEDICALE 

CABINET INDIVIDUAL  

DE LIBERA PRACTICA 

„PSIHOLOGIE CLINICA” - CAUIA FLORENTINA 

COPII - ADULTI - SERVICII PSIHOLOGICE POST 

CRIZA COVID SUPPORT DE REINTEGRARE SOCIO 

FAMILIARA SI SCOLARA. 

Telefon: 0732.806.569
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ANGAJEAZĂ Inginer proiectant 
HVAC 

Vino sa faci parte din echipa DAS! Cau-
tam colegi noi pentru departamentul 

de proiectare si ofertare instalatii 
HVAC (termice, climatizare, ventilatie, 

evacuarea fumului și a gazelor 
fierbinți).  

Candidatul ideal: 
Absolvent studii superioare in dome-

niul instalatiilor aferente constructiilor 
Cunostinte temeinice Autocad, Ms 

Office, cunostiintele de MagiCad consti-
tuie un avantaj 

Disponibilitate pentru deplasari, 
atentie la detalii, disponibilitate pentru 
program prelungit 

Descrierea jobului: 
Realizarea documentatiei proiectelor 

de instalatii (parte scrisa si desenata)  
Participarea la discutii cu beneficiarii 

proiectelor realizate 
Proiectarea instalatiilor pentru fazele 

DTAC, PTH, DDE 
Oferirea de asistenta tehnica si su-

port in faza de executie 
Realizarea de memorii tehnice, bre-

viare de calcul, scheme functionale, etc. 
Intocmirea listelor de cantitati, caie-

telor de sarcini, documentatiilor de 
avize, dispozitiilor de santier 

Elaborarea de solutii de proiectare si 
oferirea de solutii tehnice corespunza-
toare pentru toate tipurile de proiecte 
(civile, industriale si agricole). 

Mentinerea legaturii cu furnizorii si 
producatorii de specialitate 

In functie de necesitati, intocmeste 
oferte financiare pentru instalatiile 
HVAC: solicita oferte de pret de la furni-
zori, analizeaza listele de cantitati in 
conformitate cu planurile proiectului, 
centralizeaza ofertele de pret de la fur-
nizori 

Beneficii: 
Salariu motivant 
Tichete de masa / Diurna (in cazul depla-

sarilor) 
Telefon de serviciu 
Calculator cu toate licentele nece-

sare 
ANGAJEAZĂ 
Pentru lucru în ŢARĂ și 

STRĂINĂTATE 
INGINERI cu/fără experiență: 
CONSTRUCŢII CIVILE INDUSTRIALE ŞI 

AGRICOLE 
INSTALAŢII PENTRU CONSTRUCŢII 
INGINERIE ELECTRICĂ, ENERGETICĂ 

ŞI 
INFORMATICĂ APLICATĂ 
MUNCITORI CALIFICAȚI: 
INSTALATORI, ELECTRICIENI, SU-

DORI, LACĂTUŞI, 
ZIDARI, FINISORI, DULGHERI, TÂM-

PLARI, FIERARI BETONIȘTI 
MUNCITORI NECALIFICAȚI cu/fără 

experiență (8/10 clase; cu/fără 
diplomă de bacalaureat) cu posibilita-
tea calificării în meseriile specifice 
domeniului construcții și instalații. 

CV-urile pot fi transmise prin e-
mail la adresa: office@das.ro sau se 

pot depune la sediul societatii din 
Iasi, str.Aurel Vlaicu, nr.87 

Relații la telefon: 0232 262800 
Mobil: 0744 275 627; 0745 125 161



DIVERSE 

Pentru următoarelor societăţi din 
jud.Iaşi, dizolvate conform Legii 
nr.31/1990, a fost numit 
lichidator, cu sediul profesional în 
Iaşi, bd.Chimiei, nr.2, bl.C1, parter, 
sp.comercial 3, jud.Iaşi, tel 
0745258193. 1. UP CDN BOOST 
S.R.L., ORC: J22/3487/2022, CUI: 
46808056; 2. QUANTUM REFLEX 
S.R.L., ORC: J22/2907/2022, CUI: 
46594092; 3. VALUGEL IMPEX 
S.R.L., ORC: J22/2668/2016, CUI: 
36860030. Creditorii acestor 
societăţi comerciale se pot înscrie 
la masa credală prin adresarea 
unei cererii către lichidator, până 
la data de 28.06.2024. 

 

NOTIFICĂRI 

Cabinetul individual de insolvenţă 
Agafitei Diana, lichidator judiciar 
anunta că prin Sentinta  nr. 
374/29.05.2024 pronunţată de 
Tribunalul Iasi în dosar nr. 
1505/99/2024 s-a dispus 

deschiderea procedurii 
simplificate a insolvenţei 
impotriva debitoarei S.C. 
MABOGAL S.R.L., CUI 33576060, 
RC J22/1428/2014. Cererea de 
creanţă se va depune în două 
exemplare la Tribunalul Iasi, sub 
sancţiunea decăderii până la data 
de 12.07.2024. Termene limită: 
22.07.2024 – afişarea tabel 
preliminar; 16.08.2024 – termen 
pentru definitivarea tabelului de 
creante; 23.10.2024 – termen 
pentru continuare procedura; 
Fixează data şedinţei adunării 
creditorilor la data de 26.07.2024, 
ora 10:00 cu următoarea ordine 
de zi: 1. Alegerea comitetului 
creditorilor, desemnarea 
preşedintelui acestuia; 2. 
Confirmarea lichidatorului judiciar 
şi stabilirea remuneratiei 
acestuia; 3.Avansarea de către 
creditori a sumelor de bani 
corespunzătoare derulării 
procedurii conform art. 174 din 
Legea nr. 85/2014 privind 
procedurile de prevenire a 
insolvenţei şi de insolvenţã. 
Relaţii la C.I.I. Agafitei Diana,  tel. 
0745656761.
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CONDOLEANȚE 

Colectivul Colegiului Tehnic Gheorghe Asachi 
Iași este alături de familia domnei profesor 
GALINA DRAGOMIRESCU, director in perioada 
1987-1988 în aceste clipe triste. Ne vor rămâne 
în memorie blândețea, sensibilitatea și 
răbdarea cu care i-a modelat pe elevi, 
conducându-i să descopere frumusețea și 
complexitatea științelor exacte. Odihnă în 
lumină și liniște veșnică! Sincere condoleanțe! 

OFERTE SERVICIU 

Fermador SRL angajează electrician întreținere în 
cadrul Abatorului de păsari din Podu-Iloaiei, 
Județul Iași. Pentru mai multe detalii, va rugăm sa 
ne contactați la numărul de telefon: 0232.222.111.
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APIA a făcut noi plăți către 
fermierii din Iași care au 
cerut subvenții în anul 
2023. În această perioadă, 
se desfășoară campania de 
depunere a cererilor unice, 
care a fost prelungită până 
la 12 iunie 2024 

 
Agenția pentru Plăți și Interven-

ție în Agricultură (APIA) a efectuat 
noi plăți către fermierii din Iași care 
au cerut subvenții pentru anul 2023. 
Beneficiarii au primit peste un milion 
de euro pentru Măsurile 10 și 11- Plata 
compensatorie plătită anual ieșeni-
lor cu ferme zootehnice, dar și pen-
tru Măsurile 10, 11, 13, 15 sau 8 din 
FEADR (Fondul European Agricol 
pentru Dezvoltare Rurală), pentru 
fermierii cu terenuri agricole. Suma 
totală ce a fost plătită beneficiarilor 
din țară este de 51 de milioane de lei, 
respectiv 10 milioane de euro. Astfel, 
100 de milioane de euro s-au achitat 

din Instrumentul de redresare al Uni-
unii Europene (EURI), 8,6 milioane de 
euro din FEADR, iar 1,7 milioane de 
euro, cofinanțare de la Bugetul na-
țional. Pentru Campania 2023, plăţile 
pentru intervențiile finanțate din 
EURI se fac în lei, la cursul de schimb 
valutar de 4,6438 lei/euro, iar cele 
pentru intervențiile finanțate din 
FEADR și BN1 se fac în lei, la cursul 
de schimb valutar de 4,9495 lei/euro.  

Fermierii din Iași pot obține 
noi subvenții de la APIA 
Crescătorii de vaci din Iași bene-

ficiază, începând cu acest an, de o 
nouă schemă de ajutor, acordată de 
Agenția pentru Plăți și Intervenție în 
Agricultură, respectiv sprijinul pen-
tru porumbul de siloz 
(https://www.bzi.ro/fermierii-din-
iasi-primesc-o-subventie-noua-
apia-plateste-230-de-euro-la-hecta
r-4986367#goog_rewarded ). Fer-
mierii care cresc minimum 3 vaci și 

fac o producție de 18 tone de po-
rumb la hectar pot încasa o subven-
ție de 230 euro/ha. Acest ajutor 
financiar este în noua variantă a Pla-
nului Strategic PAC 2023-2027, ca 
sprijin cuplat vegetal. Plata se va 
face din bugetul FEGA (Fondul Euro-
pean de Garantare Agricolă), în baza 
cererii unice depuse la APIA. Sub-
venția se acordă pentru suprafețele 
cultivate cu porumb siloz la care tre-
buie să se asigure cel puțin o încăr-
cătură de minimum 3 UVM/ha.  

Continuă campania de 
depunere a cererilor  
unice de plată la APIA 
Fermierii care vor să obțină sub-

vențiile de la APIA în 2024 pot să de-
pună cererile unice de plată. În 
această perioadă, se desfășoară 
campania de depunere, care a fost 
prelungită până la 12 iunie 2024 
(https://www.bzi.ro/veste-impor-
tanta-pentru-fermieri-termenul-de-

depunere-a-cererilor-s-a-prelungit-
4998494 ). Agricultorii și crescătorii 
de animale din Iași pot înainta cere-
rea de plată prin accesarea aplica-
ției IPA-Online, din versiunea 
internet, conform Instrucţiunilor de 
utilizare IPA-Online (accesibile în 
aplicaţie). Dacă cererea de plată cu-
prinde şi intervenții din sectorul zoo-
tehnic, solicitantul se va adresa 
responsabilului APIA, în vederea 
completării declaraţiei privind sec-
torul zootehnic, iar ulterior va trimite 
cererea pentru suprafaţă prin inter-
mediul aplicației IPA-Online. Se va 
completa un singur document, chiar 
dacă se utilizează suprafeţe de teren 
în diferite localităţi sau judeţe. Până 
în prezent, s-au depus peste 15.000 
de cereri pentru o suprafață agricolă 
de peste 230.000 de hectare. Pe de 
altă parte, fermierii din Iași vor primi 
subvențiile pentru anul de cerere 
2024 până la finalul iunie. 

Raluca COSTIN

Fermierii din Iași au primit noi subvenții 
de la APIA! Continuă campania de 
depunere a cererilor unice de plată
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Antreprenorii din Iași au semnat 337 
de contracte de finanțare în 
programul Start-Up Nation 2023. 
Beneficiarii primesc 40.000 de euro 
pentru fiecare proiect eligibil în 6 luni 
de la semnarea contractului de 
finanțare. O nouă ediție 
Start-Up Nation 2024 ar putea 
fi lansată la finalul verii 

 
Ieșenii care au depus proiecte eligibile în pro-

gramul Start-Up Nation au semnat contractele de 
finanțare, până în prezent fiind 337 din Iași. În 
această perioadă, sunt evaluate deconturile. Be-
neficiarii primesc 40.000 de euro pentru fiecare 
proiect eligibil în 6 luni de la semnarea contrac-
tului de finanțare. O nouă ediție Start-Up Nation 
2024 ar putea fi lansată la finalul verii. Astfel, Mi-
nisterul Investițiilor și Proiectelor Europene a lan-
sat în dezbatere publică două proiecte de ghid al 
solicitantului pentru programul Start-Up Nation 

2024. Antreprenorii din Iași pot obține câte 50.000 
de euro, dar anul acesta trebuie să contribuie cu 
o finanțare proprie de minimum 5.600 de euro. 
Cresc șansele să obțină granturile, dacă vor avea 
o cofinanțare mai mare de 10 la sută.  

Antreprenorii din Iași 
vor putea depune proiecte în 
programul Start-Up Nation 2024 
Ghidurile pot fi consultate până la 21 iunie 

2024, perioadă în care cei interesați pot transmite 
sugestii la adresa de email 
consultare.peo@mfe.gov.ro. Prin programul de-
rulat anul acesta, ce ar putea fi lansat la finalul 
verii, se vor finanța peste 7.000 de planuri de afa-
ceri. Ca și în 2023, beneficiarii vor putea obține 
granturile în funcție de categoria unde se înca-
drează. În Pilonul I pot depune proiecte persoa-
nele aflate în căutarea unui loc de muncă, tineri 
cu vârsta cuprinsă între 30 și 35 de ani, șomeri, 
persoane din grupuri dezavantajate pe piața mun-

cii sau inactive. De asemenea, în ghidul solicitan-
tului pentru Pilonul , este specificat un număr de 
minimum 1.700 de planuri de afaceri care vor fi 
selectate spre finanțare.  

Ce condiții sunt în Pilonul II din 
programul Start-Up Nation? 
În Pilonul II, se acordă granturi pentru tinerii 

cu vârsta de cel puțin 18 ani, dar nu mai puțin de 
30 de ani, care să aibă domiciliul sau reședința în 
România și care intenționează să deschidă o în-
treprindere în România, în mediul urban sau rural. 
În Pilonul II vor fi selectate la finanțare peste 
5.000 de planuri de afaceri. Firmele trebuie să 
creeze minimum două locuri de muncă noi, cu 
normă întreagă și să le mențină pentru o perioadă 
de minimum 24 de luni. De la 1 iulie 2024, va crește 
salariul minim pe economie la 3.700 de lei brut. 
Astfel, antreprenorii din Iași care vor obține banii 
în programul Start-Up Nation vor plăti mai multe 
taxe și impozite. 

Raluca COSTIN

Antreprenorii din Iași au semnat 
contractele de finanțare în 
programul Start-Up Nation. Când 
se lansează ediția din 2024?



EXPRES vineri, 07 iunie 20

Șpagă la nevasta 
premarului pentru ajutorul social 

Babele bârfitoare încep rubrica de azi cu po-

vestioare de prin pulitică. Acum vorbim despre 
nepasta premarului Șpanciuc, de la Siprițel. Doi-
nitza așteaptă de la asistații sociali atenții pentru 
a le perfecta actele. Mai precis, cine vrea să pri-
mească bani prin ajutorul social trebuie să-i ducă 
Doinitzei o găină, un bidon cu vin, orice până la 
urmă. Cine nu dă nu primește, e simplu. Cam ru-
șinoasă toată treaba asta, nu credeți? 

L-a făcut pe Mariusică Brobodea 
de cacao 
În continuarea rubricuței de azi, vorbim puțin 

despre Rebiu. Premarul Cipirică Grosierul a avut 
o ieșire necontrolată, iar în timpul unei discuții l-
a făcut pe Mariusică Brobodea cu ou și cu oțet. 
Desigur, Brobodea nu a participat, dar cică o în-
registrare ar fi ajuns și la el. Se aude că Cipirică 

spune că el a rezolvat treburi pe la usereu la Bu-
curești și că va fi pus șef pe Iași. De, nici nu știi 
pe cine să mai crezi... Oricum babele au înregis-
trarea și o să v-o dea și vouă... 

Fură motorina 
de la utilaje ca să pună la BMW 
La final de rubrică, babele vă mai spun câ-

teva vorbe tot de la Rebiu. Cică Ionică Liliescu, 
consâlierul premarului Cipirică Grosieru, s-a abo-
nat la motorina primăriei. Fură cică de la utilaje 
și pune la bemveul cu care merge el. Bemveul are 
la număr CAI și n-a pupat motorină de la peco de 
când a fost Ionică numit consâlier. Apăi, dacă el 
face combinații de astea, vă dați seama ce com-
binații are Cipirică?

Bursa bârfelor

Ieri, jucătorii de la Poli Iași s-au 
reunit la lot după ce au fost în 
vacanță pentru câteva săptămâni. 
Aceștia au făcut vizita 
medicală fără probleme, iar Tony 
se gândește deja la formulele 
de joc pentru sezonul viitor 

 
De la reunire au lipsit câțiva jucători impor-

tanți, precum Shay Harrison, Alin Roman, Carlos 
Jatoba, Todor Todoroski sau Nicolas Samayoa. 
Primii trei vor reveni la lot zilele următoare, iar 
ceilalți doi sunt convocați la echipele naționale, 
Macedonia de Nord, respectiv Guatemala. 

Jucătorii de la Poli Iași s-au întors la lot 
Toți suporterii au așteptat acest moment ca 

să îi vadă pe jucători sub comanda antrenorului 
Tony da Silva din nou. Printre cei mai în formă fot-
baliști a fost Mihai Bordeianu, care a tras tare la 
vizita medicală. Antrenorul a putut vedea cine s-
a menținut în vacanță și a revenit în formă la club. 
Jucătorii care au lipsit de la reunire urmează să 
ajungă zilele următoare. Tony a anunțat faptul că 
doi fotbaliști din Portugalia urmează să semneze 
cu clubul din Copou. De asemenea, vor mai fi 
aduși un fotbalist african și câțiva jucători români 
din campionatul intern. 

„Îmi place să fiu lângă băieți pe teren. Acum, 
trebuie o etapă de organizare cu jucătorii, cu 
staff-ul, cu conducerea. Vedem ce putem aduce 
pentru sezonul viitor, noi nu avem buget foarte 
mare. Mergem cu profesionalism să ne facem 
treaba în continuare. Ne bazăm pe ambiție, nu pe 
bugetul mare. Într-adevăr, vor veni jucători din 
Portugalia, nu mulți. Săptămâna următoare, va 
ajunge un jucător din Africa”, a spus Tony da Silva. 

Obiectivul pentru sezonul următor  
Tony a dezvăluit că zilele viitoare va fi prezen-

tat și un nou portar la echipă, pentru a îl înlocui 
pe Silviu Lung Jr. Tehnicianul portughez a avut 
mai multe oferte din România și Ungaria în 
această vară, însă a preferat să rămână la Poli. 
Sezonul următor, ieșenii vor să nu le mai dea emo-
ții fanilor în privința retrogradării. 

„L-am pierdut pe Silviu Lung Jr., l-am înțeles, 
că se duce acasă, joacă în cupele europene. Noi 
am rezolvat deja cu un portar, nu pot să spun încă, 
dar are experiență mare în România. Sunt bucuros 
că voi continua la club, domnii Cornel Șfaițer și 
Florin Briaur au vorbit cu mine. Am avut și oferte 

de la niște cluburi din România, însă cred că nu 
mi-am terminat treaba aici. Îmi place atmosfera 
de aici, foarte prietenoasă. Dacă nu avem bani, 
trebuie să avem muncă, iubire, zâmbete ca să 
compensăm. Avem obiectiv clar, să câștigăm cât 
mai multe meciuri, nu vrem să avem aceleași 
emoții ca sezonul trecut”, a mai transmis Tony da 
Silva. 

Jucătorii de la Poli Iași au revenit la lot și au 
trecut cu bine de vizita medicală. Tony așteaptă 
ca săptămânile viitoare să vină și primele trans-
feruri, pentru a începe crearea unei noi echipe 
pentru sezonul viitor. 

Petronel ȘTEFAN

Jucătorii de la Politehnica Iași au revenit la lot. 
Iată care au fost marii absenți de la reunire. 
Tony da Silva: „Vor veni fotbaliști din Portugalia”


